
Beantwoording Technische vragen bij bestuursverslag en jaarrekening  

Stichting OOP 2017 

 

Vraag 1 

 Pagina 1, laatste alinea: Om deze uitdaging….. 

Hoe staat het nu met het chronisch gebrek aan personeel en in hoeverre heeft de fusie al een 

positieve uitwerking gehad. Indien mogelijk in de korte tijd. 

Florente: 

Op dit moment zijn alle groepen bezet, maar zoals bekend is de personele situatie in onze regio 

duurzaam kwetsbaar. Op korte termijn voorziet Florente daar geen verbetering. Vooral de vervanging 

bij ziekte is duurzaam een knelpunt. De invalpool van Florente is onvoldoende bezet. Florente 

investeert wel in het blijven van aantrekkelijk werkgever en zoekt daartoe in de toekomst  vaker de 

publiciteit. 

 

Vraag 2 

Pagina 6, punt 3.4 

Inspectierapport gaf 2x onvoldoende aan. Op welke punten was dat? Welke verbeterpunten waren 

er? 

Goed dat er in juni2018 een positieve inspectie-beoordeling kwam! 

Florente:  

De inspectierapporten van de Venser/het Atelier zijn integraal te downloaden op de website van de 

inspectie mocht de raad hier interesse in hebben. We zijn blij met de positieve beoordeling, waarvoor 

door team en directie hard is gewerkt. Om de kwaliteit te borgen is de komende jaren nog een flinke 

inzet van het team nodig. 

Ten aanzien van de inspectiebezoeken: 

Mei 2016, zwak door onvoldoende op onderdelen van (dus niet het gehele domein): leerstofaanbod, 

schoolklimaat, didactisch handelen, afstemming, begeleiding en zorg en kwaliteitszorg. 

Juli 2017 nog zwak door onvoldoende op onderdelen van (dus niet het gehele domein): 

leerstofaanbod (onderwijs aan kinderen met een taalachterstand), afstemming, ondersteuning van 

kinderen met een specifieke onderwijsbehoefte in de klas en kwaliteitszorg. 

Juli 2018: voldoende op alle domeinen, met op onderdelen nog aandachtspunten. 

 

Vraag 3 

Pagina 7, resultaten van het onderwijs. 

De zin: De uitstroom naar voortgezet onderwijs…… 

Is mij onduidelijk. Volgens 4.2 blz. 10 stromen er naar verwachting van CITO-score 24 leerlingen naar 

het VO. 



Florente: Ik kan hier niet precies uithalen wat onduidelijk is. Als de aandacht gevestigd wordt op het  

woordje minimaal, dan kan daarvoor beter gelezen worden ‘veelal naar de praktijkniveaus in het 

voortgezet onderwijs’. Uiteraard is de uitstroom zelf niet minimaal.  

Vraag 4 

Pagina 8, door de twee jaarrekeningen….. 

Wat is niet conform de begroting verlopen? 

Florente:  

Het betreft hier de begroting op schoolniveau. Daarover rapporteren wij niet verder. We rapporteren 

over de begroting en jaarrekening op bestuursniveau. Het gaat hier vooral over verschuivingen als 

gevolg van het verschil in begrotingssystematiek tussen Spirit en OOP (schooljaar vs. kalenderjaar). 

 

Vraag 5 

Pagina 18, 6.2 

Wat moet ik verstaan onder een aantal klachten. Is dit verdeeld over de scholen of springt er een uit. 

Florente:  

Over aard en omvang van klachten doen wij niet meer mededelingen dan deze. Dit in verband met 

privacy.  

 

Vraag 6 

Pagina 20, 7.3 kerngetallen. 

Het weerstandsvermogen is de laatste 3 jaren drastisch afgenomen. Grote financiële tegenslagen 

kunnen steeds lastiger opgevangen worden. Wat zijn de concrete interventies om dit te verbeteren? 

Verwezen wordt naar de continuïteitsparagraaf, 8 wel erg summier. 

Florente: OOP is gefuseerd met Spirit tot Florente. Een reden hiervoor is het opvangen van financiële 

tegenslagen, fluctuaties in personeelskosten en de bekostiging door de overheid. Over de hele linie 

staat de bekostiging van het primair onderwijs in Nederland echter onder druk. Dat is ook wat wij 

merken. De komende jaren zullen er dan ook moeilijke keuzes gemaakt moeten worden als de 

bekostigingssystematiek van de overheid niet wijzigt. Florente zal in een volgende 

meerjarenbegroting meer kwalitatief duidelijk maken welke keuzes daaraan ten grondslag liggen. 

 

Vraag 7 

Pagina 33, 2.1 eigen vermogen. Lees ik goed dat beschikbaar gestelde gelden  voor leerlingen, die 

onder het Passend Onderwijs Diemen vallen, niet ingezet worden maar “opgepot” wordt? 

Florente:  

U moet hier vooral lezen dat het schooljaar iets langer doorloopt dan het kalenderjaar, en dat dit het 

deel is dat nog niet is besteed en dus is gereserveerd voor besteding.   

 



 

 

 

 

 


